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13 ноября, понедельник
День заезда участников Школы.
12.30 – Обед

14.00 – Встреча профессора Бременского университета Тассило Шмитта с ректором НИУ «БелГУ» проф. О.Н. Полухиным.
15.30 – Пешая экскурсия по городу.
18.00 – Ужин.
14 ноября, вторник
9.30-10.00 – Регистрация (ЦСИ «СТУДиЯ», ул. Студенческая, 14). 
10.00 - Открытие Школы (ЦСИ «СТУДиЯ», ул. Студенческая, 14). Приветственное слово директора Педагогического института НИУ «БелГУ» Виктории Тарабаевой, декана историко-филологического факультета Андрея Папкова.
10.30 - Сессия 1. Лекция проф. Александра Масленникова «Границы и пограничья на краю античной Ойкумены» (Институт Археологии РАН, Россия) (ЦСИ «СТУДиЯ», ул. Студенческая, 14) на русском языке.
12.30 – Обед.
13.30 –Экскурсия в Холки с посещением Свято-Троицкого Холковского монастыря.
18.00 – Товарищеский ужин.
15 ноября, среда

10.00 - Сессия 2. Лекция проф. Николая Болгова «Этноконфессиональные взаимоотношения в городах Ранней Византии» (НИУ «БелГУ», Россия) на русском языке.
11.30 – 12.00 – кофе-брейк.

12.00 - Сессия 3. Лекция проф. Тассило Шмитта «Argo and arguments» (Бременский университет, Германия) (ЦСИ «СТУДиЯ», ул. Студенческая, 14) на английском языке.
14.00 - Обед.
15.00 - Сессия 4. Лекция Михаила Грацианского «Limits of Power: Unlimited Conflicts. Conflicting Conceptions of Lay and Church Power in the Middle Ages» (МГУ им. М.В. Ломоносова, Россия) (ЦСИ «СТУДиЯ», ул. Студенческая, 14) на английском языке.
17.00 – Ужин.
16 ноября, четверг
10.30 - Сессия 5. Семинар проф. Тассило Шмитта «Searching for Phasis» (Бременский университет, Германия) (ЦСИ «СТУДиЯ», ул. Студенческая, 14) на английском языке.
12.30 – Обед.

14.00 – Представление проектов студентов и подведение итогов школы в рамках Круглого стола «History without Boundaries». Торжественное закрытие Школы, вручение сертификатов (ЦСИ «СТУДиЯ», ул. Студенческая, 14).
17.00 – Ужин.
English version

November 13, Monday
Welcome of the participants of school in Belgorod. Settling in the hotel «Aurora».

12.30 – Lunch.
14.00 - Meeting with rector of BelSU Prof. Oleg Polukhin.

15.30 - Walking excursion.

18.00 – Dinner.
November 14, Tuesday
9.30 – 10.00 – Registration (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14). 
10.00 - Opening of the School. Welcoming speech of the Head of Pedagogical Institute of BelSU Dr. Prof. Viktoriya Tarabaeva and Dean of the Faculty of History and Philology Dr. Andrey Papkov (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14).
10.30 - Session 1. Lecture «Borders and Borderlands on the Edge of the Ancient Oecumene» (Dr. Prof. Alexandr Maslennikov) (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14) in Russian language.
12.30 – Lunch (University refectory, Studencheskaya str., 14).
13.30 - Moving to Holki’s St. Trinity Monastery.
18.00 – Fellowship banquet (University refectory, Studencheskaya str., 14).
20.00 - Moving to hotel «Aurora».
November 15, Wednesday
10.00 - Session 2. Lecture «Ethno-confessional Relations in the Cities of Early Byzantium» (Dr. Prof. Nikolay Bolgov) (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14) in Russian language.
11.30 - 12.00 – Coffee-break (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14).

12.00 - Session 3. Lecture «Argo and arguments» (Dr. Prof. Tassilo Schmitt) (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14) in English language.
14.00 – Lunch (University refectory, Studencheskaya str., 14).
15.00 – Session 4. Lecture «Limits of Power: Unlimited Conflicts. Conflicting Conceptions of Lay and Church Power in the Middle Ages» (Dr. Mihail Gratsianskiy) (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14) in English language.
17.00 - Dinner (University refectory, Studencheskaya str., 14).
17.45 - Moving to hotel «Aurora».
November 16, Thursday
10.30 - Session 5. Seminar «Searching for Phasis» (Dr. Prof. Tassilo Schmitt) (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14) in English language.
12.30 – Lunch (University refectory, Studencheskaya str., 14).
14.00 – Presentation of students' projects within the framework of the Round Table «History without Boundaries». Wrap-up meeting. The closing ceremony of the School, the presentation of certificates (Centre of students’ initiatives «STUDIO», Studencheskaya str., 14).
17.00 - Dinner (University refectory, Studencheskaya str., 14).
17.30 - Moving to hotel «Aurora».
22.30 - Moving to airport/railway station Departure from Belgorod.
